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»لاله صمدی« مربی تیم ملی کاراته بانوان شد
»فرخناز ارباب« س�رمربی تیم ملی کاراته بانوان ایران، »لاله صمدی« را به عنوان 

مربی این تیم انتخاب کرد.
به گزارش ایرنا؛ نخستین اردوی تیم ملی کاراته بانوان برای اعزام به مسابقات جهانی امارات 

از در سالن شهید کبگانیان تهران آغاز شد.
در حالی تمرینات زیر نظر »فرخناز ارباب« آغاز شد که با نظر وی، »لاله صمدی« به عنوان 

مربی تیم ملی معرفی گردیده و کارش را آغاز کرد.
صمدی از مربیان سازنده کشورمان است و از سوابق وی می توان به سرمربی تیم ملی امید 

و مربیگری تیم ملی در رده سنی نوجوانان و جوانان اشاره کرد.
اولین مرحله اردوی تیم ملی کاراته بانوان تا ۲۰ شهریور ادامه خواهد داشت.

پیش از این، »س��مانه خوش قدم« هدایت تیم بانوان را برعهده داش��ت که پس از عملکرد 
ضعیف تیمش در المپیک توکیو و با نظر کمیته فنی فدراسیون کاراته از کار برکنار شد.

آغاز لیگ های برتر وزنه  برداری از آبان ماه
هفته اول مسابقات لیگ برتر جوانان و بزرگسالان وزنه برداری باشگاه های کشور، 

از ۱۴ تا ۱۷ آبان ماه سال جاری در مجموعه ورزشی آزادی تهران برگزار می شود.
به گزارش ایرنا؛ بر این اساس، باشگاه ها می بایست با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و با 
ارائه جواب منفی تست PCR کرونا برای تمامی اعضای تیم در مدت زمان ۴۸ تا ۷۲ ساعت 

قبل از زمان ورود، در مسابقات شرکت کنند.
تاکنون تیم های؛ ملی حفاری، مناطق نفت خیز جنوب، نیروی زمینی ارتش، باشگاه عقاب 
نیروی هوایی، رعد پدافند، ذوب آهن اصفهان و فولادین ذوب آمل برای حضور در مس��ابقات 
بزرگس��الان و مناطق نفت خیز جنوب، نیروی زمینی ارتش، باشگاه عقاب نیروی هوایی، مس 
رفسنجان، فولاد خوزستان و هیات وزنه برداری اردبیل برای حضور در لیگ برتر جوانان اعلام 

آمادگی کرده اند.

 جدایی مظاهری از استقلال؛ آقای دروازه بان
به وعده اش عمل نکرد

رش�ید مظاهری خلاف صحبت هایی که مبنی بر ماندنش در استقلال مطرح کرده 
بود با حضور در سازمان لیگ، قراردادش را یک طرفه فسخ کرد.

به گزارش ایرنا، محمدرش��ید مظاهری، دروازه بان تیم فوتبال اس��تقلال تهران که چند روز 
قبل از ماندنش در این تیم خبر داده و اعلام کرده بود تصمیم گرفته آبی پوش بماند، با حضور 

در سازمان لیگ قرارداد خود را با این باشگاه به صورت یک طرفه فسخ کرد.
فریبرز محمودزاده، مسوول کمیته نقل و انتقالات سازمان لیگ در گفت وگو با خبرنگار ایرنا 

این خبر را تایید کرد.
مظاهری همراه با کاروان اس��تقلال به ام��ارات نرفت و مدیربرنامه های او در صفحه مجازی 
اعلام کرد که باش��گاه نتوانسته مشکل خروج مظاهری را حل کند و به تعهدات خود در قبال 

این بازیکن عمل کند.
با خروج مظاهری حالا ماندن علیرضا رضایی نیز در استقلال قطعی شد و گلر باتجربه فصل 

قبل آبی ها نیز طبق شنیده ها به باشگاه سپاهان نزدیک شده است.

فریدونی: ذوب آهن و روسیه دوستی دیرینه دارند 
مدیرعامل ذوب آهن در خصوص شرایط این باشگاه توضیحاتی ارائه داد.

به گزارش ایلنا و به نقل از روابط عمومی باشگاه ، مدیر عامل باشگاه فرهنگی ورزشی ذوب 
آهن پیش از ظهر امروز در محل کنس��ولگری فدراس��یون روسیه در اصفهان حضور یافت و با 

بوریس موریتسوف سرکنسول روسیه دیدار و گفتگو کرد.
مجتبی فریدونی در ارتباط با دیدار خود با سرکنس��ول فدراس��یون روسیه گفت: این دیدار 
پیرامون بحث دریافت مبلغ جریمه پرونده رضا ش��کاری از باشگاه روبین کازان صورت گرفت 
و با توجه به اینکه محکومیت این باش��گاه، بس��ته شدن پنجره نقل و انتقالات باشگاه  روبین 
کازان را در پی خواهد داشت پیشنهاد دادیم که پس از دریافت مبلغ جریمه، به عنوان حسن 
نی��ت حاضر به همکاری و ارائه هرگونه اعلام رضایت از باش��گاه مذکور به جهت جلوگیری از 

بسته شدن پرونده نقل و انتقالات روبین کازان هستیم.
وی افزود: ما به سرکنس��ول محترم روس��یه اعلام کردیم پیش��نهاد باش��گاه ذوب آهن در 
ارتب��اط با نح��وه ی پرداخت غرامت این اس��ت که چنانچه مقدورباش��د مع��ادل مبلغ 3۰۰ 
هزار دلار غرامت این باش��گاه، واکس��ن اسپوتنیک روس��ی جهت تزریق به بازیکنان  تیم های 
مختلف، کادر و پرس��نل باش��گاه مبادله گ��ردد. همچنین از جناب کنس��ول جهت بازدید از 
 مجموعه و اماکن ورزش��ی باش��گاه ذوب آهن دعوت به عمل آوردیم که با اس��تقبال ایش��ان

روبرو شد.
فریدونی در پایان تصریح کرد:  همانگونه که مطلع هس��تید اتحاد جماهیر ش��وری سابق و 
روسیه امروز نقش بسیار مهمی در تاسیس  کارخانه و مجموعه های بزرگ صنعتی ذوب آهن 

اصفهان داشته و از دیر باز بین طرفین ارتباطی تنگاتنگ وجود دارد.

خطیبی: ۲ مهاجم خارجی جذب می کنیم
س�رمربی آلومینی�وم  اراک از جذب دو مهاجم خارج�ی و دو دروازه بان ایرانی در 

آینده ای نزدیک خبر داد.
به گزارش ایس��نا و به نقل از باش��گاه آلومینیوم اراک، رسول خطیبی با اشاره به برنامه این 
باش��گاه برای فصل نقل و انتقالات گفت: پیش از این که مس��وولیت تیم محبوبم آلومینیوم 
اراک را بر عهده بگیرم دو یا سه بازیکن تاثیرگذار فصل قبل از تیم جدا شده بودند، اما با این 
ش��رایط تمامی برنامه ها را تقدیم مدیرعامل وهیات مدیره باشگاه کردم و اکنون نیز مدیریت 

باشگاه در کمال آرامش در حال جذب بازیکنان مد نظر هستند.
خطیبی افزود: با مس��اعدت مدیران باش��گاه، قرار اس��ت دو مهاجم خارجی و دو دروازه بان 

ایرانی جذب شوند تا بتوانیم با قدرت لیگ بیست و یکم را آغاز کنیم. 
س��رمربی تیم فوتبال آلومینیوم اراک با اشاره به زمان آغاز تمرینات تیم گفت: برنامه ها در 
زمان بندی مشخص انجام می شود و به امید خداوند متعال تیم منسجم و با انگیزه ای را روانه 

مسابقات می کنیم و تمرینات نیز از ۱۸ شهریور آغاز خواهد شد.
رس��ول خطیبی در پایان خاطرنش��ان کرد: از همه عزیزان و هواداران تیم فوتبال آلومینیوم 
اراک تقاضا داریم همانند ابتدای فصل گذشته، بازیکنان و مجموعه تیم را حمایت کنند تا با 

انرژی مثبت روزهای خوبی را در کنار هم رقم بزنیم.

اعزام مکرر و سوال برانگیز همسر رییس کمیته 
داوران کاراته به مسابقات برون مرزی!

در ش�رایطی که همس�ر رییس کمیته داوران فدراس�یون کارات�ه چندی پیش با 
قضاوت جنجالی در مس�ابقات پاریس، حاش�یه س�از ش�ده بود، وی اینبار نیز برای 

قضاوت در مسابقات ترکیه ثبت نام کرده است.
به گزارش ایس��نا، المیرا گوزل زاده همس��ر جواد س��لیمی رییس کمیته داوران فدراسیون 
کاراته خرداد امس��ال در رقابت های گزینش��ی المپیک در پاریس، مب��ارزه کاراته کای رژیم 
صهیونیس��تی و حریف��ی از چین تایپه را قضاوت کرد و در ش��رایطی ک��ه انتقادات زیادی به 
این اقدام صورت گرفت اما جواد س��لیمی رییس کمیته داوران فدراس��یون کاراته، اینبار نیز 
به همراه همس��رش المیرا گوزل زاده برای قضاوت در مس��ابقات کاراته وان جوانان در ترکیه 

ثبت نام کرده اند.
اهمیت حضور سلیمی و گوزل زاده در مسابقات ترکیه در جایی است که آن ها برای اینکه 
مجوز قضاوت در مس��ابقات جهانی را بدست بیاورند باید طبق قانون فدراسیون جهانی کاراته 
در یک مرحله لیگ کاراته جوانان در س��ال ۲۰۲۱ را نیز قضاوت کنند که آخرین مرحله آن 

پیش از رقابت های قهرمانی جهان قرار است چند روز دیگر در ترکیه برگزار شود.
ثبت نام گوزل زاده برای قضاوت در مسابقات ترکیه در حالی است که وی طی ماه های اخیر 
هیچ قضاوتی در مسابقات داخلی از جمله قهرمانی کشور کومیته و رقابت های کاتا نداشته و 
مشخص نیست رییس کمیته داوران بر چه اساسی مجوز ثبت نام همسرش برای قضاوت در 

ترکیه را صادر کرده است؟
چرا کمیته داوران به دیگر بانوان علی رغم تلاش و حضور در مسابقات داخلی، برای قضاوت 

در مسابقات خارجی بها نمی دهد؟
باید دید در نهایت آیا فدراسیون کاراته مجوز حضور  گوزل زاده در مسابقات ترکیه را صادر 

می کند یا خیر؟
س��یدرضا خادمیان و اکبر دهقان دیگر داوران ایرانی هس��تند که برای حضور در مسابقات 

لیگ جوانان کاراته وان در ترکیه ثبت نام کرده اند.

مدیرعام�ل مس�تعفی باش�گاه پرس�پولیس 
گفت: ماموریتم در پرس�پولیس به اتمام رسید 
و در دیدار با دکتر س�جادی، وزیر جدید ورزش 
و جوان�ان موض�وع اس�تعفا را مط�رح کردم و 
به ایش�ان گفت�م دیگ�ر نمی توان�م در خدمت 

پرسپولیس باشم.
ب��ه گ��زارش ایرنا،»جعفر س��میعی« در گفتگویی 
ضمن اشاره به اس��تعفای خود از مدیرعاملی باشگاه 
پرس��پولیس ، با اظهار داش��ت: با پای��ان یافتن فصل 
بیس��تم، ماموریت م��ن هم در پرس��پولیس به اتمام 
رس��ید. با وجود اینکه لطف دوستان و عزیزان شامل 
حالم ش��د ت��ا بمانم و به کارم ادامه ده��م اما از آنجا 
که کارمند بخش دیگری از دولت هس��تم و به عنوان 
یک مامور در خدمت پرسپولیس بودم، با پایان دوران 

ماموریت باید این باشگاه را ترک کنم.
وی اف��زود: ماموریت من درس��ت در پایان بازی با 
پیکان در هفته س��ی ام لیگ به اتمام رس��ید. همان 
زم��ان هم موضوع را به س��لطانی فر وزیر وقت ورزش 
و جوان��ان اعلام کردم اما ایش��ان توصیه کردند بهتر 
اس��ت چند روز دیگر هم بمانم. از طرف دیگر، نقل و 
انتقالات هم در پیش بود و نمی توانس��تیم به همین 
راحت��ی از کنار این پروژه عب��ور کنیم. پس، با وجود 

اتمام ماموریت، باز هم ماندم تا کارها را پیش ببرم.
س��میعی ادامه داد: بع��د از ج��ذب بازیکن و حل 
مشکلات مربوط به سفر تاجیکستان، در دیدار با دکتر 
سجادی، وزیر جدید ورزش و جوانان موضوع استعفا 
را مطرح کردم و به ایش��ان گفتم دیگر نمی توانم در 
خدمت پرس��پولیس باشم. از روز هش��تم آبان سال 
گذش��ته تا امروز با تمام وجودم، شبانه روز در خدمت 
پرسپولیس بودم و کارنامه و عملکردم مشخص است. 
ب��رای موفقیت تیم و س��ربلندی باش��گاه جنگیدم و 
امروز در شرایطی باشگاه را تحویل می دهم که نسبت 
به روزی که مس��وولیت مدیری��ت را برعهده گرفتم، 

امیدواری های بیشتری در آن دیده می شود.

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس خاطرنشان کرد: »ما 
در ای��ن ماه ها با تمرکز بالایی بر روی مس��ائلی چون 
مبارزه با فس��اد، تزریق اف��راد متخصص و باتجربه به 
باش��گاه، ارائه بالاترین س��طح امکانات به کادرفنی و 
بازیکن��ان، هم��کاری و تعامل با هی��ات مدیره برای 
پیشبرد اهداف تعیین شده، خروج از قراردادهایی که 
پرس��پولیس در آن منفعت کمی داشت، آماده سازی 
جهت رس��یدن به قرارداد حرفه ای با کارگزاران دیگر 
همچنین س��اخت زمینه های خصوصی سازی تلاش 
کردی��م و ای��ن عوامل منجر به آرامش در باش��گاه و 

بهبود رابطه بین باشگاه، کادرفنی و هواداران شد.
وی افزود: حالا دیگر پرسپولیس در مسیر مدیریت 
حرفه ای ق��رار گرفته و فکر می کن��م دیگر زمان آن 
رسیده از حضور در باشگاه کنار بروم تا فرد تازه نفسی 

برای ادامه این مسیر به پرسپولیس اضافه شود. 
نایب رئیس هیات مدیره باشگاه پرسپولیس تصریح 

کرد: با وجود اینکه بنده س��عی کردم کمتر مصاحبه 
کنم و بیش��تر تمرکزم روی عمل به وعده ها باشد اما 
رابطه محترمانه ای بین بنده و رسانه ها ایجاد شد که 
همیش��ه برای این ارتباط، احترام قائ��ل خواهم بود 
و ب��رای تک تک عزیزان، منتق��دان و حامیان، آرزوی 
س��لامتی دارم. می دانم در مجموع، همه آنها دلسوز 

ورزش کشور هستند.
وی افزود: امروز هم مطمئنم پرس��پولیس آرامش 
گذشته را حفظ می کند. امیدوارم شرایط طوری رقم 
بخورد که با انتخاب فردی جدید و مدیری قدرتمند با 
حمایت های بیشتر از سوی نهادهای مرتبط، به نقاط 
قوت باشگاه افزوده ش��ود و مدیرعاملی انتخاب شود 
که مش��کلات پیش رو را از میان ب��ردارد. جا دارد از 
دکتر سجادی تشکر کنم که اصرار داشت تا بمانم و با 
استعفای بنده مخالفت کرد اما وقتی دلایلم را شنید، 
تصمیم مرا قبول کرد.  س��میعی تاکی��د کرد: از بدو 

تاریخ تاسیس باشگاه پرسپولیس، بازیکنان، مربیان و 
مدیران زیادی آمدند و رفتند اما تنها هواداران هستند 
ک��ه باقی می مانند. هوادارانی ک��ه صاحبان و مالکان 
واقعی این باشگاه هستند. این یک شعار نیست، آنها با 
قلب شان از پرسپولیس حمایت و محافظت می کنند. 
در این مدت مسائلی را به چشم دیدم که به من ثابت 
ش��د هواداران، روح اصلی باشگاه پرسپولیس هستند. 
وی ادامه داد: خدا را شکر می کنم در تمام این مدت 
مورد وثوق و حمایت هواداران پرس��پولیس بودم. هر 
چند قصد جدایی از این باش��گاه را دارم ولی خود را 
در کنار آنه��ا می بینم. مدی��ران، بازیکنان و مربیان 
رفتنی هس��تند اما باشگاه پرس��پولیس به هواداران 
تعلق دارد. هواداران همه تیم ها صاحبان باشگاه های 
محبوب شان هستند و مدیران، بازیکنان و مربیان باید 
بدانند این وظیفه بر دوش ش��ان اس��ت که فقط برای 
ش��ادی هواداران بجنگند و برای طرف��داران فوتبال 
احترام قائل باش��ند. همه لذت فوتبال در لبخند این 
هواداران معنا می شود.  مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
در پای��ان گف��ت: »نقاط قوت پرس��پولیس در دوران 
مدیری��ت بنده به خاطر تلاش مدیران و همکارانم در 
باش��گاه، کادرفنی و بازیکنان تیم، همچنین حمایت 
پیشکس��وتان محترم بوده و نق��اط ضعف  آن به بنده 
برمی گردد. از اهالی فوتبال استدعا دارم بنده را بابت 
ای��ن ضعف ها حلال کنند. در این مدت تلاش  کردیم 
تیم و باش��گاه آس��یبی نبینند؛ امیدوارم از این هدف 
دور نشده  باش��یم. همچنین نسبت به آینده باشگاه، 
نگاه مثبت و روشنی دارم و پیش بینی می کنم بعد از 
حضور من هم، سریال موفقیت های پرسپولیس ادامه 
پی��دا کند. ما زیرس��اخت های محکم��ی برای تحول 
اداری و اقتص��ادی ایج��اد کرده ای��م و مدیران بعدی 
می توانند با استفاده از آن، بهترین شرایط را برای تیم 
بس��ازند و تا رس��یدن به قهرمانی های بعدی در لیگ 
برت��ر و قهرمانی در لیگ قهرمانان آس��یا پیش بروند. 

التماس دعا، یا علی مدد...«

مدی�ر جدید تیم فوتبال پیکان امروز به اعضای این تیم معرفی 
شد.

به گزارش ایلنا و به نقل از س��ایت رس��می موسس��ه فرهنگی ورزشی 
ایران خودرو)پیکان(، سعید دقیقی مهاجم سابق تیم ملی فوتبال و پیکان 
که به عنوان مش��اور اجرایی و مدیر تیم فوتبال پیکان انتخاب شده بود، 

امروز به اعضای این تیم معرفی شد.
در حاش��یه تمرین عصر دوش��نبه پیکان، اکبر محم��دی مدیرعامل به 
همراه جمعی از مدیران باشگاه حضور یافتند تا سعید دقیقی را به عنوان 
مدیر تیم فوتبال معرفی کنند. مدیرعامل باش��گاه پیکان در این مراس��م 
کوتاه گفت: مهندس س��عید دقیقی با توجه به س��وابق درخشانی که در 
حوزه بازیگری فوتبال و مدیریت برجای گذاشته، نیاز به معرفی ندارد اما 
به هر حال امروز ایش��ان را به صورت رس��می به عنوان مدیر جدید تیم 

فوتبال پیکان معرفی می کنیم.  
وی اف��زود: جا دارد از زحمات و تلاش های علی اصغر مدیرروس��تا در 

فصل گذش��ته تش��کر کنیم و برای ایش��ان در ادامه مسیر حرفه ای خود 
آرزوی موفقیت داریم. خوش��بختانه کادر فنی و پش��تیبانی پیکان امروز 
بس��یار باتجربه است و البته وزن نیمکت تیم فوتبال ما در لیگ بیست و 
یکم با حضور س��عید دقیقی بالاتر هم می رود. امیدوارم با کمک یکدیگر 

بتوانیم فصل خوبی را پش��ت س��ر بگذاریم و در راستای برنامه سه ساله 
ای که تدوین کرده ایم، بتوانیم در دومین فصل حضور هم با کسب نتایج 

مطلوب باعث ارتقای برند پیکان شویم.
همچنین س��عید دقیقی نیز ثانیه هایی در جمع کادرفنی و پشتیبانی 
و بازیکن��ان ب��ه صحبت پرداخت. مدی��ر تیم فوتبال پی��کان ضمن ابراز 
خرس��ندی از حضور در این مجموعه و  تش��کر از اعتماد مدیریت باشگاه 
عن��وان کرد: امروز در باش��گاه پیکان کادر مدیریت��ی و فنی قدرتمند و  
بادانش��ی حضور دارند و باعث افتخارم است که در این جمع هستم. من 
ب��ه عنوان برادر کوچکتر کادرفنی و برادر بزرگتر بازیکنان از این پس در 
خدمت شما هستم و هر تلاشی برای موفقیت مجموعه از دستم بربیاید، 
دری��غ نخواهم کرد. امیدوارم فصل خوبی را در کنار هم س��پری کنیم و 

روزهای پر از افتخارآفرینی در انتظارمان باشد.
گفتنی اس��ت؛ س��عید دقیقی بعد از انجام مراس��م معارفه اش از امروز 

رسما به عنوان مدیر جدید تیم فوتبال پیکان کارش را شروع کرد.

برگزاری مراسم معارفه مدیر جدید تیم فوتبال پیکان

رده بندی المپیکی ماه سپتامبر تکواندوکاران از سوی فدراسیون 
جهانی اعلام ش�د که در رنکینگ اعلامی، هوگوپوشان کشورمان 

جایگاه خود را تثبیت کردند.
به گزارش ایرنا؛ براس��اس اعلام قبلی فدراسیون جهانی با توجه به آغاز 
دوره جدید رنکینگ برای کس��ب امتیاز و حض��ور در بازی های المپیک 
۲۰۲۴ پاریس، رنکینگ فدراس��یون جهانی به این ش��کل محاس��به می 
ش��ود. از امتیازات س��ال ۲۰۲۰ و ۲۰۲۱، ۲۵ درصد؛ از امتیازات ۲۰۱۹، 
۵۰ درص��د؛ از امتی��ازت ۲۰۱۸، ۷۵ درصد و از امتیازات ۲۰۱۷ و قبل از 

آن ۱۰۰ درصد کسر خواهد شد.
در رده بندی اعلام ش��ده از سوی فدراس��یون جهانی، آرمین هادی پور 
نماین��ده وزن ۵۸- کیلوگرم کش��ورمان در رده پنجم قرار دارد. حس��ین 
لطفی دیگر تکواندوکار ایران در این وزن، در رده چهل و هشتم قرار دارد. 
در وزن ۶۸- کیلوگرم میرهاشم حسینی در رده پنجم باقی ماند، سروش 
احمدی در جایگاه سیزدهم قرار دارد و امیرمحمد بخشی نیز رده بیستم 

را به نام خود ثبت کرده است.
محمدعلی خسروی در وزن ۸۰- کیلوگرم در رده سی و سوم قرار دارد 

و علی اشکوریان رده سی و ششم را به خود اختصاص داده است.
س��جاد مردانی تکواندوکار وزن ۸۰+ کیلوگ��رم در رده پنجم قرار دارد. 

سعید رجبی دیگر نماینده این وزن رده سی و ششم را در اختیار دارد.
در گ��روه زنان، مه��لا مومن زاده در وزن ۴۹- کیلوگرم رده ش��صت و 
پنجم را به نام خود ثبت کرده اس��ت. نگار اسماعیلی رده شصت و نهم را 

به خود اختصاص داد.
در وزن ۵۷- کیلوگرم، پریس��ا جوادی در رده پنجاه و نهم جای گرفته 
اس��ت. ناهید کیانی در رده هفتاد و پنجم قرار گرفت و یلدا ولی نژاد رده 

۱۱۳ را به خود اختصاص داد.
در وزن ۶۷- کیلوگ��رم، کیمیا همتی رده چهل و چهارم را به نام خود 
ثبت کرده است؛ ملیکا میرحسینی در جایگاه پنجاه و ششم قرار گرفت.

در وزن ۶۷+ کیلوگرم نیز زهرا پوراس��ماعیل در رده شصت و دوم قرار 
گرفته اس��ت. اکرم خدابنده دیگر نماینده این وزن در رده هفتاد و هفتم 

جای دارد.

تثبیت جایگاه تکواندوکاران ایران در جدیدترین رده بندی المپیکی

سمیعی: ماموریتم در پرسپولیس به پایان رسید

ویسی: شک ندارم هواداران کنار تیم هستندداورزنی: امیدوارم در آسیایی التیام بخش دل مردم باشیم

رئیس فدراسیون والیبال امیدوار است تیم ملی والیبال 
ایران در مسابقات آسیایی التیام بخش دل مردم باشد.

به گزارش ایس��نا، محمد رضا داورزنی در حاشیه تمرین تیم ملی 
والیبال ایران برای حضور در مس��ابقات آسیایی گفت: مسابقات جام 
ملت ها از ویژگی های خاص خود برخوردار اس��ت. تیم ملی پوست 
اندازی کرده و این تصمیم قبل از المپیک گرفته ش��ده اس��ت. قرار 
شد ترکیبی از باتجربه ها و جوانان در مسابقات آسیایی حضور پیدا 
کنند. پیش بینی کردیم این تیم بتواند التیام بخش دل مردم باشد و 
با قدرت در آسیا حاضر شویم. از تیم المپیکی ۷ نفر را حذف کردیم. 
ژاپن هم ۲ بازیکن را حذف کرد.تیم ملی با انگیزه کار می کند و کادر ایرانی همراه تیم است و امیداورم بتوانیم دل 
مردم را شاد کنیم. در مسابقات جوانان هم باید اعزام داشته باشیم و امیدوارم اتفاقات خوبی بیفتد. او گفت: یکی از 
نگاه های جدی فدراسیون به المپیک بعد است و باید به جوانان فرصت دهیم. فدراسیون هنوز تصمیم نگرفته چه 
ترکیبی به لیگ ملت های س��ال آینده اعزام کند اماقطعا پوس��ت اندازی خواهیم کرد تا به آمادگی برسیم. در رده 
سنی جوانان و نوجوانان با کادر ایرانی کار می کنیم. نوجوانان ایران هم فقط به قهرمان مسابقات باختند و قطعا نسل 
جدیدی را در آینده والیبال خواهیم داش��ت. او ادامه داد: اعتمادی که به مربیان خارجی کردیم را قطعا به عطایی 
هم خواهیم کرد. قطعا عطایی فرصت دارد هدایت تیم را داشته باشد. در آینده هم کمیته فنی تصمیم گیری خواهد 
کرد و برای ما فرقی نمی کند مربی ایرانی یا خارجی در ادامه کار باشد و قطعا اعتماد می کنیم. داورزنی گفت: آلکنو 
اعتبار خاصی داشت و نمی خواست با باخت اعتبارش زیر سوال برود. عوامل موفقیت متعدد هستند و از المپیک 
عبرت گرفتیم تا در سه سال آینده برای المپیک بعدی آماده باشیم. امیدوارم در آینده نتایج المپیک جبران شود. 
او گفت: فیلیپین میزبان بانوان آس��یایی بود اما دولت این کش��ور کار را سخت کرد و مسابقات لغو شد. باید بگویم 
که کنفدراسیون نمی تواند چیزی را تحمیل کند. می توان گفت عمده میزبانی ها برای ژاپن است. همچنین تایلند 
مجبور بوده برخی مسابقات را برگزار کند. سایر کشور ها وضعیت مناسبی برای میزبانی ندارند وبرخی از رویداد ها 
به تعویق افتاده است. اروپا در زمینه میزبانی راحت تر عمل می کند و شرایط اروپا برای میزبانی یهتر از آسیا است. 
سال آینده ایران میزبان مسابقات آسیایی است و امیدوارم که موفق باشیم. همواره آماده بودیم و هنوز هم می گوییم 
که آمادگی میزبانی دیگر مسابقات را در ایران داریم. داورزنی در مورد سعید معروف هم گفت: معروف یکی از چهره 
های ماندگار کشور ایران و یکی از پاسور های موفق ۱۰ سال گذشته است. شرایط اگر برای معروف مناسب باشد 
می تواند در المپیک حضور پیدا کند. معتقدم که سعید دوست داشت با نتیجه بهتر از المپیک کارش را پایان دهد 
و تیم ملی جایی است که باید بازیکن خودش را فدا کند. سعید زحمت زیادی کشید و یکی از عوامل موفقیت ما 
بوده است و چه بازیکن باشد و چه مربی چهره اثرگذاری است. هنوز هیچ تصمیم رسمی برای خداحافظی او اتفاق 
نیفتاده است.  هر وقت از سعید درخواست شود بعید می دانم سعید حرف دیگری را بزند چرا که روحیه ای دارد 
که برای مردم کشورش بازی کند. معروف در حوزه باشگاهی و ملی چهره ای است که می تواند مربی گری کند و به 

نظرم باید برای خداحافظی صحبت و جلسه داشته باشیم. 

س�رمربی تیم ف�ولاد خوزس�تان گفت: به عن�وان یک 
خوزس�تانی اطمینان دارم که مردم اس�تانم شرایط فعلی 
تیم را درک می کنند و در این ش�رایط سخت آنقدر خوب 

رفتار می کنند تا این روزها برای ما آسان شود.
به گ��زارش ایرنا، عبدالله ویس��ی س��رمربی تیم بزرگس��الان 
فولادخوزس��تان درباره آخرین وضعیت این تیم و اردوی کردان 
اظهار داش��ت: شرایط فولاد واقعا سخت اس��ت اما مدیرعامل و 
اعضای هیات مدیره همه در حال تلاش هس��تند تا شرایط را به 
حال��ت طبیعی برگردانند. به هر حال باتوجه به ش��رایط فعلی و 

پنجره بسته، روزهای خیلی سختی خواهیم داشت.
وی با قدردانی از باش��گاه بابت برپایی اردوی تیمش در کردان کرج، خاطرنش��ان کرد: شرایط در اردو بسیار 
خوب است و صبح و عصر تمرین می کنیم و کارهای مربوط به بدنسازی را انجام می دهیم. امیدوارم با انجام 

چند دیدار تدارکاتی، آمادگی خوبی برای بازی با پرسپولیس در سوپر جام داشته باشیم.
سرمربی تیم فوتبال فولادخوزستان در خصوص پنجره نقل و انتقالاتی بسته باشگاه نیز گفت: ما خوزستانی ها 
همیش��ه در روزهای س��خت کنار هم بوده ایم. اکنون هم به عنوان یک خوزس��تانی مطمئنم که مردم استانم 
شرایط فعلی تیم فولاد را درک می کنند و در این روزهای سخت آنقدر خوب رفتار می کنند تا این روزها برای 
ما آسان شود. اکنون پنجره بسته است و اگر باز بود که اعلام می کردیم و زودتر هم بازیکنان مدنظر را با توجه 
به این که باید در سه جبهه بجنگیم، جذب می کردیم. به بازیکن نیاز داریم و باشگاه نیز در حال تلاش است 
تا بازیکنان مدنظر کادر فنی را جذب کند. در مقطعی که عنوان می شد پنجره باز خواهد شد حتی با سه چهار 

بازیکن مذاکره کردیم و به توافق هم رسیدیم اما با پنجره بسته نمی توانیم فعلا کاری انجام دهیم.
وی با بیان این که جوانان بس��یار خوبی داریم که آینده فوتبال ایران هس��تند، افزود: جوانان ما پرانگیزه، با 
نش��اط و فوتبال بلد هس��تند. اگر پنجره باز شد و وارد بازار نقل و انتقالات می شویم، هر چند دیر شده است و 
بازیکنان تاثیرگذار جذب تیم های دیگر می شوند. از طرفی هم چون سه بازیکن خارجی داریم، تنها می توانیم 
یک بازیکن آسیایی جذب کنیم اما ناامید نیستیم و با همین جوانان کار را پیش می بریم. آن سالی که پنجره 
پرسپولیس بسته بود، هواداران این تیم و تمام مجموعه پرسپولیس به صورتی رفتار کردند که آن سال، تیم 
قهرمان لیگ ش��د و من هم مطمئنم اگر پنجره باش��گاه فولاد نیز باز نشود، هواداران فهیمی داریم که متوجه 
شرایط و حامی تیم هستند. به هر حال در حق فولاد کم لطفی شده، ولی اگر بخواهیم خودمان را هم تحت 

فشار قرار دهیم، کار سخت تر می شود. 
ویسی درباره انتخاب کادر فنی تیم فولاد نیز گفت: اختیار تام هر کادر فنی با سرمربی تیم است و سرمربی 
با هر مربی ای که دارای رزومه باش��د و با آن ها از نظر فنی و اخلاقی احس��اس نزدیکی دارد، کار می کند. کادر 
فنی در هر باشگاه با سلیقه سرمربی بسته می شود و این که گفته شود چرا فلان نفر در کادر فنی است، تنها 

شیطنت است و همه فوتبالی ها متوجه این مهم هستند.


